

公開資訊觀測站精華版

本資料由 (上市公司) 2428 興勤 公司提供

序號	1	發言日期	112/05/22	發言時間	18:09:26
發言人	鐘世英	發言人職稱	總經理	發言人電話	07-5577660
主旨	說明檢調單位至本公司向某三位員工進行搜索作業				
符合條款	第 19 款	事實發生日	112/05/18		
說明	<p>1.事實發生日:112/05/18</p> <p>2.發生緣由:檢調單位於112/5/18持搜索票針對個人至本公司搜索某三位員工辦公座位。</p> <p>3.因應措施:本公司基於法令要求及資訊公開原則，依規定發布重訊。</p> <p>4.對公司財務業務之影響:本次調查主要係針對該員工個人之行為，不涉及本公司業務，對本公司財務業務無影響。</p> <p>5.其他應敘明事項:無。</p>				

以上資料均由各公司依發言當時所屬市場別之規定申報後，由本系統對外公佈，資料如有虛偽不實，均由該公司負責。

Historical Information

Provided by: THINKING ELECTRONIC INDUSTRIAL CO., LTD

SEQ_NO 1 Date of announcement 2023/05/22 Time of announcement 18:37:25

Subject To explain the probe into the Company conducted by prosecutors.

Date of events 2023/05/18 To which item it meets paragraph 19

Statement 1.Date of occurrence of the event:2023/05/18
 2.Cause of occurrence:The prosecutors took the warrant to our company to search for three employees' office seat on May 18, 2023.
 3.Countermeasures:Based on legal requirements and the principle of information disclosure, the company releases important information in accordance with regulations.
 4.Effect on the Company's finances and business:The investigation is mainly aimed at the employee's personal behavior, which does not involve the company's business and has no impact on the company's financial and business.
 5.Any other matters that need to be specified:None